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Noha a közelmúltban jegyzett alacsony hőmérsékletek és az ünnepek miatt egy időre leállt a munka, mára kinőttek a földből az épülőben lévő 
magyarkanizsai autóbusz-állomás épületének oszlopai. 

A mintegy 20 millió dinár összértékű beruházást pénzügyi nehéz-ségek miatt az önkormányzat három szakaszra bontotta. Jelenleg az 5 és fél 
millióba kerülő első szakasz munkálatai folynak, melyek befejeztével felépül és tető alá kerül a buszállomás fogadóépülete és 2 peronja. A második 
fázisra, ami a beruházás funkcióba helyezését szolgálja, az önkormányzat tavasszal írja ki a közbeszerzési pályázatot. Annak bruttó értéke 6,6 millió 
dinár lesz. Az építkezést Tóth Vilmosnak, a Községi Tanács városrendezési és építésügyi megbízottjának társaságában tekintettük meg.

– Azonkívül, hogy itt az alapok már kinőttek a földből, a műhelymunkák azért folyamatban vannak, mert a tartókat, acélszerkezeti elemeket 
a műhelyben már készítik, de hát az itt az építőhelyen még nem látszik. Ami elkészül, azt sem itt tároljuk biztonsági okokból, hanem egy innen 
több kilométerre lévő telephelyen, és csak akkor szállítjuk ide, amikor felhasználásra kerülnek. Úgy tervezzük, hogy szeptemberre itt már a buszok 
fogadhatók lesznek. Ez annyit jelent, hogy két fedett peronnal beindulhat ennek a buszállomásnak a  a működése. Hogy a harmadik fázisra mikor 
kerül sor, még nem tudjuk pontosan, vélhetően csak akkor, amikor megfogalmazódnak iránta az igények. Abban további négy fedett peronnal bővül 
illetve teljesedik ki az új magyarkanizsai buszállomás – mondta el Tóth Vilmos. 

A tanácstag szerint annak ellenére, hogy a közbeszerzés is késett, nagy hidegek is voltak, a szabadkai kivitelező tartani tudja a szűkös határidőket. 
Az új autóbusz-állomás átadásával a városban megszűnik a Gyógyfürdőnél és a városközpontban lévő két megállóhely, amelyek sem elhelyezkedé-
süknél fogva, sem közlekedésbiztonsági szempontból nem tesznek eleget a törvény által megszabott követelményeknek. 

Az építkezés befejeztéig vélhetően véglegesedik az autóbusz-állomáson működő üzlethelyiségek illetve szolgáltatások listája is. Emellett az 
építkezés során fi gyelembe kell venni azokat a szempontokat is, amelyek a Gyógyfürdő közelben tervezett beruházásához illetve az üzletközpont 
építéséhez kötődnek, ami tulajdonképpen csak a Mercator cég tulajdonosváltása miatt késik, a beruházó ugyanis egyáltalán nem állt el üzletnyitási 
szándékától. 

Bödő Sándor 

Kinőtt a földből a buszállomás épülete
– A hidegek és az ünnepek elmúltával fokozott ütemben folytatódott az építkezés –


